
Novi Pazar - Preokretom je Novi Pazar pobedio Omoniju u Niko-
ziji i na taj na~in ostvaren je najve}i uspeh u istoriji novopazarskog
sporta. Nakon pobede u 2. kolu CEV kupa, Omonija - Novi Pazar
2:3 (25:19, 25:22, 21:25, 23:25, 13:15), Novopazarci nastavljaju tak-
mi~enje u {esnaestini finala dvome~om sa Paokom. Prva utakmica
igra}e se u Pendiku 4. ili 5. januara, revan{ je u Solunu 19. januara.

Odli~an nastup imali su Irfan Hamzagi} (18 poena) i Sre}ko Risti}
(13), ali i Hamza Zatri} (10), ~ijim ulaskom u igru je utakmica dobila ri-
tam kakav je Novom Pazaru bio potreban. Najefikasniji igra~ me~a bio
je Brazilac u redovima Omonije, Rodrigo Leandro (21). Kapiten ekipe
Hamza Zatri} po povratku u Novi Pazar sijao je od zadovoljstva. „Kad
smo u drugom setu u{li u egal igru vratio nam se optimizam i vi{e ni-
{ta nije moglo da nas zaustavi na putu do trijumfa. Ovo je ogroman us-
peh, jer smo iz daljeg takmi~enja eliminisali klub koji je na Kipru ono
{to su Crvena zvezda i Vojvodina kod nas“, rekao je Zatri}. 

Gradona~elnik Novog Pazara Nihat Bi{evac ~estitao je Odboj-
ka{kom klubu Novi Pazar. „Od srca vam li~no i u ime svih sugra-
|ana ~estitam plasman u drugo kolo CEV kupa. Pobedom nad
Omonijom u Nikoziji ispisali ste zlatnu stranicu novopazarske od-
bojke I postavili zadatke novim sportskim generacijama. U to ime
pozivam javnost, ljubitelje odbojke i sporta da vam u predstoje-
}em odmeravanju snaga sa gr~kim Paokom, na doma}em terenu,
pru`imo maksimalnu podr{ku, do nove pobede“, poru~io je gra-
dona~elnik Bi{evac. P. L.

Prezentacija Kurana iz 16. vijeka u Zavi~ajnom muzeju u Pljevljima 
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Pomirile se SDP i SDA Sand`aka
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Pobedom nad kiparskom Omonijom, odbojka{i Novog Pazara plasirali se u slede}e kolo CEV kupa

Na redu je Paok
Preokretom do pobede: Odbojka{i
Novog Pazara u Nikoziji

Novi Pazar - Razvojni program
Evropski PROGRES, u Novom Paza-
ru, organizovao je tradicionalnu
promociju kalendara za slede}u go-
dinu. Na likovni konkurs „Evropa
mudar izbor“ stiglo je 120 radova iz
30 {kola iz jugoisto~ne i jugozapad-

ne Srbije. Stru~ni `iri izabrao je 12
najboljih koji su se na{li na kalenda-
ru za 2017. godinu. Najuspe{niji
u~esnici konkursa dobili su laptom i
tablet ra~unare i mobilne telefone, a
novovaro{ka gimnazija „Pivo Kara-
matijevi}“, zbog najvi{e poslatih

kvalitetnih radova dobila je laptop,
projektor i prate}u opremu. Nagra-
de su uru~ili {ef za informisanje, ko-
munikacije i medije Delegacije
Evropske unije u Srbiji Ramunas Ja-
nu{auskas i gradona~elnik Novog
Pazara Nihat Bi{evac. S. N.

Evropski PROGRES promovisao kalendar za 2017. godinu

Evropa mudar izbor

Nagra|eni u~esnici konkursa sa Ramunasom 
Janu{auskasom i gradona~elnikom Nihatom Bi{evcem 
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Ovaj prilog sufinansira op{tina PribojPRIBOJ DANAS

Priboj - Pro{le nedelje, u sredu je,
posle protesta radnika FAP odr`an sa-
stanak u Vladi Srbije kako bi se na{lo
re{enje i utvrdili novi rokovi za ispu-
njavanje dogovorenih obaveza dr`ave,
pribojske Op{tine i fabrike prema rad-
nicima koji su u maju sporazumno
prekinuli radni odnos, uz prihvatanje
socijalnog programa. 

Sastanku su prisustvovali pred-
stavnici radni~kog udru`enja „Rad-
nik nije rob“, Ministarstva privrede,
Vojske Srbije, predsednik op{tine Pri-

boj Lazar Rvovi} i narodni poslanik iz
Priboja Krsto Janju{evi}. Predstavnici
radnika su na sastanku rekli da njiho-
vi zahtevi nisu politi~ke prirode i da
su imali korektnu saradnju sa lokal-
nom samoupravom, a kao razloge
svog nezadovoljstva izneli su odbija-
nje trenutnog rukovodstva FAP da im
pove`e radni sta` i isplati zaostale za-
rade, {to je kako ka`u, bilo nalo`eno
zaklju~kom vlade.

Radnici su izneli i druge pritu`be na
ra~un menad`menta fabrike. Tvrde,

pored ostalog, da direktori ne dolaze
na posao, da su isplatili zarade sebi i
svojim najbli`im saradnicima, a ne i
radnicima koji su zarade ostvarili, da
su nezainteresovani za dalju sudbinu
fabrike kao i da ne vode ra~una o kva-
litetu proizvodnje. Predsedavaju}i sa-
stanka, pomo}nik dr`avnog sekretara
za privredu Dragan Ugri~i} je rekao da
su zahtevi radnika legitimni, a da pri-
govori na rad menad`menta FAP tre-
ba uputiti na odgovaraju}a mesta u
ministarstva privrede i odbrane. Re-

kao je i da se ne sla`e sa ulaskom rad-
nika u upravnu zgradu i odr`avanje
protesta u njoj.

Na kraju sastanka postignut je do-
govor da rukovodstvo radnicima u
skladu sa zaklju~cima vlade {to hitnije
pove`e radni sta`, a da Priboj do kraja
2016. svakom od radnika koji su napu-
stili firmu isplati 100 evra po godini
sta`a u vidu podsticajnih sredstava .
Tako|e je obe}ano da }e 2,7 zaostalih
plata Op{tina isplatiti do marta 2017.
godine, a preostalih {est u narednom

periodu. Predstavnici Vojske Srbije in-
sistirali su da se zaostale zarade isplate
pre nego {to vojska preuzme upravlja-
nje FAP-om.

Predsednik Rvovi} je posle sastan-
ka izjavio za lokalnu televiziju da FAP
ne}e oti}i u ste~aj, da }e sva dugovanja
prema radnicima biti izmirena, a da }e
na prole}e vojska preuzeti upravljanje
nad ovom fabrikom koja }e postati deo
namenske industrije. „Jedan od najve-
}ih akcionara FAP-a bi}e i lokalna sa-
mouprava. Sa svom na{om ljubavlju

prema FAP-u on je ostao du`an oko
100 miliona evra. Vlada je na{la na~i-
na da FAP oslobodi tog duga“, rekao je
Rvovi} i dodao da }e preuzimanje FAP
od strane Vojske biti mogu}e tek kada
postane pravosna`no re{enje o Una-
pred pripremljenom planu reorgani-
zacije. „Fapovci“ organizovani u udru-
`enje „Radnik nije rob“ prihvatili su
zaklju~ke sa sastanka i nove rokove uz
upozorenje da }e tu`iti Op{tinu i pred-
uze}e ako oni ne budu ispo{tovani. 

S. Bjeli}

Priboj - Cele pro{le nedelje, sve do
ju~e, u novom delu grada bilo je goto-
vo obustavljeno centralno grejanje.
Obzirom da su ovih dana jako niske
temperature {kole, a ve}ina ih se nala-
zi u ovom delu grada, odlu~ile su da
skrate ~asove.

Kako smo saznali u pribojskoj to-
plani problemi su nastali zbog kvara
na ventilatoru glavnog kotla, koji kako
je rekao direktor toplane Du{an Rado-
vi} nije menjan ni servisiran vi{e od 30
godina. „Kotlarnica u toku leta ne ra-
di, pro{le grejne sezone nije bilo pro-
blema sa ovim ventilatorom, a po~eo
je da otkazuje pre desetak dana . To je
nepredvi|eni kvar ali ne bi bilo proble-
ma sa popravkom , ne bi se moralo ob-
ustavljati grejanje da radi rezervni ko-
tao, me|utim on nije u funkciji“, rekao

je direktor Radovi}. Kvar je otklonjen
ju~e i {kole su po~ele rad sa uobi~aje-
nim trajanjem ~asova. U Starom Pri-
boju {kole i druge zgrade priklju~ene
na centralno grejanje, koje su ranije
kuburile sa grejanjem, ove godine ni-
su imale sli~nih problema jer je po~et-
kom grejne sezone pu{tena u rad ko-
tlarnica na biomasu koja greje O[
„Branko Radi~evi}“, de~ji vrti} „Ne-
ven“, Dom kulture „Pivo Karamatije-
vi}“ i zgradu Op{tinske uprave. Ovo je
jedna od prvih ve}ih kotlarnica u Srbi-
ji koja umesto fosilnih goriva koristi
biomasu. Ekolo{ku kotlarnicu finansi-
rala je Op{tina Priboj, uz podr{ku ne-
ma~ke organizacije za me|unarodnu
saradnju. U planu je izgradnja sli~ne
samo zna~ajno ve}e kotlarnice u no-
vom delu grada. S. B.

Problemi sa 
grejanjem u Priboju 

Kvar na glavnom kotlu:
Novi deo Priboja

Radnici FAP tra`e ispunjenje zahteva 

Fabrika postaje deo
namenske industrije

Petnjica - Iz Op{tinskog odbora Bo-
{nja~ke stranke saop{tili su da Demo-
kratska partija socijalista uporno po-
ku{ava da im preotme ideju o izgrad-
nji puta Petnjica - Tutin preko Pe{ter-
ske visoravni. Predsjednik op{tine Pet-
njica Samir Agovi} nedavno je o iz-
gradnji puta razgovarao sa predsedni-
kom op{tine Tutin [emsudinom Ku-
~evi}em.

- U programu Bo{nja~ke stranke
jedno od prioritetnih pitanja je izgrad-

nja puta preko Pe{terske visoravni, od-
nosno adekvatno povezivanje Bihora
sa Sand`akom. Tu ideju, koja je stara
koliko i na{a partija, svih ovih godina
predo~avali smo javnosti, ali je DPS
bio protiv na{e inicijative. Da stvar bu-
de zanimljivija, odgovorni ljudi iz
DPS-a su nas u po~etku, zbog pome-
nute ideje, nazivali teroristima, da bi
danas iza{li sa pri~om kako se oni zdu-
{no zala`u da se Petnjica i Tutin dodat-
no pove`u izgradnjom nove moderne

saobra}ajnice, {to je vi{e nego lice-
mjerno, kazao je predsjednik OO Bo-
{nja~ke stranke Adnan Muhovi}, a
prenosi podgori~ki Dan. Muhovi} je
naglasio da realizacija tog projekta
predstavlja jedan od klju~nih uslova za
bolju budu}nost stanovnika Bihora.
Kako navodi Dan, Samir Agovi} nije
bio raspolo`en da daje bilo kakve izja-
ve o ovome, navode}i da Muhovi}eve
tvrdnje ne zaslu`uju bilo kakav ko-
mentar. C. D. 

Bijelo Polje - Op{tinski odbor Bo-
{nja~ke stranke u Bijelom Polju odlu-
~io je da raskine koaliciju sa Demo-
kratskom partijom socijalista na lokal-
nom nivou. Nakon nedavne sjednice
bjelopoljskog odbora, Bo{nja~ka
stranka je saop{tila da je neravnoprav-
na raspodjela funkcija glavni razlog
raskida koalicije.

Predsjednik OO BS Re{ad Sijari} je
podsjetio da su vlast nakon raskida
koalicije DPS-SDP ~inili BS i DPS i da
se desilo da su predsjednik, potpred-
sjednik, predsjednik Skup{tine i se-
kretar Op{tine iz redova DPS-a. „Bo-
{nja~ka stranka fakti~ki nije imala ni
jednu funkciju izuzev sekretara sekre-
tarijata i zamjenika“, rekao je Sijari}
za podgori~ke Vijesti. Na lokalnim iz-
borima prije dvije godine DPS je
osvojila 19 mandata, SNP sedam, De-
mokratski front i SDP po pet, a BS

dva. Iz koalicije koju je ~inila sa DPS-
om i BS iza{la je SDP. Sijari} je istakao
da se ta partija nadala da }e nakon
raskida koalicije sa SDP-om neka od
funkcija pripasti njima, ali da je DPS
sve prigrabio sebi. Bjelopoljski odbor
razmi{lja da predlo`i raskid koalicije
ovih na dr`avnom nivou, koji }e upu-
titi Glavnom odboru. 

Demokratska partija socijalista
nije dobila odluku Bo{nja~ke stran-
ke o raskidu koalicije u Bijelom Po-
lju, kazao je predsjednik Op{tinskog
odbora DPS-a, Abaz Kujovi}. Kujo-
vi} je agenciji Mina rekao da u DPS-
u nijesu dobili zvani~nu odluku BS-
a, i da je za nju ~uo iz medija.“Mi sa
njima imamo potpisan koalicioni
sporazum, koji smo u potpunosti is-
punili“, rekao je Kujovi} i dodao da
vlast u Bijelom polju nastavlja da
funkcioni{e. C. D. 

Bo{nja~ka stranka preti raskidom 
koalicije u Bijelom Polju

Nezadovoljni 
podelom funkcija

Nesuglasice izme|u DPS i BS i u Petnjici 



petak, 23. decembar 2016. III

Ovaj prilog sufinansira grad Novi Pazar

NOVI PAZAR DANASAKTUELNO

Novi Pazar - Gradski odbor-
nici su na poslednjem zaseda-
nju usvojili drugi rebalans bu-
d`eta za ovu i bud`et za nared-
nu godinu kojim su planirani
prihodi od od 2.004.451.000 di-
nara i predvi|en suficit od
60.080.000 dinara. U gradskoj
kasi }e slede}e godine biti ma-
nje 400 miliona dinara nego u
2016. godini. Novopazarski
gradona~elnik Nihat Bi{evac je
rekao da je do smanjenja grad-
skog bud`eta do{lo zbog sma-
njenja dotacija sa republi~kog
nivoa i zato {to je, pro{le godi-
ne, u bud`et do{lo 250 miliona
dinara od kredita. Bud`et za
narednu godinu ra|en je i na
osnovu smernica Vlade Srbije,
po kojima prihodi ne smeju da
budu ve}i od 4,6 odsto od izvr-
{enja bud`eta u ovoj godini i da
plate zaposlenih u lokalnoj sa-
moupravi ne smeju biti  ve}e od
ovogodi{njih ispla}enih.

Odbornici su usvojili odlu-
ku o De~ijem vrti}u „Abu Da-
bi“ u naselju Dojevi}e. Na taj
na~in stvoreni su uslovi da ovaj
objekat, kona~no, po~ne da ra-
di. Na dnevnom redu bila je i
rasprava o snabdevanju elek-
tri~nom energijom. Taj pro-
blem je posebno izra`en u zim-
skom periodu i u narednom
periodu bi}e mu posve}ena po-

sebna pa`nja. Deo sednice bio
je posve}en i kadrovskim re{e-
njima. Odbornici su potvrdili
statuse vr{ilaca du`nosti direk-
tora Doma zdravlja, komunal-
nih preduze}a Gradska ~isto}a,
Gradska toplana, Parking ser-
visa i Sportskog centra, Ervina
]orovi}a, Emina Omerovi}a,
Dejana Ni}iforovi}a, Emira
Mehmedovi}a. Interesantna je
promena na ~elu JKP „Gradska
toplana“ gde je posle nedelju
dana do{lo do promena. Direk-
tor Raco Vu~kovi} je podneo
ostavku na mesto direktora
„Gradske toplane“ jer je ime-
novan za direktora novopazar-
ske elektrodistribucije, a na to
mesto ponovo je vra}en Ni}ifo-
rovi}. Vu~kovi}u je prestao i
odborni~ki mandat u Skup{ti-
ni grada i na tom mestu ga je
zamenio Jovan Jovanovi}.

Sve odluke gradskog parla-
menta ostale su u senci dugog
me|usobnog optu`ivanja i pro-
zivanja izme|u odbornika vla-
daju}e Sand`a~ke demokratske
partije (SDP) i opozicione Bo-
{nja~ke demokratske zajednice
Sand`aka (BDZS). Bio je to na-
stavak prepucavanja i razmene
o{trih re~i izme|u dve odbor-
ni~ke grupe zapo~et na pret-
hodnom zasedanju lokalnog
parlamenta. S. Novosel

Novi Pazar - Potpisivanjem
Deklaracije o strate{kom part-
nerstvu, Sand`a~ka demokrat-
ska partija (SDP), ~iji je osniva~
Rasim Ljaji} i SDA Sand`aka,
otvorile su vrata svom pomire-
nju. Ove dve najve}e bo{nja~ke
politi~ke opcije okupljaju oko 80
odsto bo{nja~kog bira~kog tela.
Potpise na ovaj dokument  stavi-
li su predsednici partija Sulejman
Ugljanin (SDA Sand`aka) i Ni-
had Hasanovi} (SDP). Lider SDA
Sand`aka je rekao da su na stva-
ranju ovog dokumenta radili
„mesecima unazad“ i ocenio da
je „~in izrade i potpisivanja De-
klaracije u slu`bi ostvarivanja po-
zitivne politi~ke situacije u San-
d`aku i u Srbiji u celini“.

Trinaest ta~aka   
- Poruka na{em zajedni~kom

bira~kom telu je da svoju energi-
ju koncentri{u na stvaranje po-
voljnog ambijenta za investicije,
za razvoj u svim oblastima na{ih
`ivota. Cilj nam je da u svim san-
d`a~kim op{tinama stvorimo
stabilne skup{tinske ve}ine, da
stvorimo uslove za dugoro~ne
strate{ke razvojne projekte, jer
op{tine bez stabilne skup{tinske
ve}ine ne mogu strate{ki da pla-
niraju, naglasio je Ugljanin i do-
dao da su se potpisivanjem De-
klaracije „obavezali da po{tuje-
mo izbornu volju gra|ana i da
nakon izbora svi zajedno u|emo
u skup{tine i radimo na zajedni~-
kim ciljevima. Cilj je da gra|ani-
ma bude bolje, da Sand`ak po-
stane moderna evropska regija u
kojoj je lepo `iveti“. Predsednik
SDP Nihad Hasanovi}  je, nakon
potpisivanja Deklaracije, rekao
da  su „predugo tro{ili vreme i
energiju na ono {to nas razdvaja.
Na{e razlike nisu i ne smeju biti
kamen spoticanja“  

- Ima puno stvari u kojima se
svi mi sla`emo, koje su bez sum-
nje interes svih gra|ana. Sma-
tram da je bila potreba da upra-
vo te stvari stavimo na papir i ja-
sno i nedvosmisleno ka`emo -
ovo je op{ti interes. Ova Deklara-
cija je jedan ogroman demokrat-
ski iskorak. Ovo je {ansa za dugo-
ro~nu stabilnost u Sand`aku,
ocenio je Hasanovi} i  istakao  da
ovim dokumentom niko nije
ugro`en za ve}inu, niti SDA u

Sjenici i Tutinu, niti mi u Novom
Pazaru, „Naravno, mi smo
spremni da pro{irimo koalicije i
na lokalu, da podelimo teret i od-
govornost rada. Na lokalnim od-
borima ostaje da se dogovore ko-
ji je najbolji na~in za zajedni~ko
delovanje“.

Deklaracija o strate{kom
partnerstvu izme|u SDA San-
d`aka i SDP napisana je u trina-

est ta~aka. Njen klju~ni cilj je pu-
na politi~ka i dru{tvena stabil-
nost u Sand`aku, a to zna~i i
smanjenje tenzija i podela, po-
sebno, me|u Bo{njacima. Doku-
mentom je dogovoreno i eko-
nomsko osna`ivanje  ovog dela
Srbije i razvoj infrastrukture za-
laganjem za realizaciju strate{kih
projekata kao {to su izgradnja
autoputa preko Pe{teri, regional-
ne putne mre`e izme|u sand`a~-
kih gradova, osnivanje nekoliko
regionalnih i lokalnih institucija.
Obavezali su se da }e zajedno ra-
diti na obezbe|ivanju usagla{a-
vanja „nacionalne strukture u
policiji, sudstvu, tu ìla{tvu i osta-
lim dr`avnim organima, institu-
cijama i slu`bama sa javnim
ovla{tenjima u Sand`aku sa na-
cionalnom strukturom stanov-
ni{tva u sand`a~kim op{tinama.

Zadatak im je i obezbe|ivanje
svih nadle`nosti i prava Bo{nja~-
kog nacionalnog ve}a (BNV), da
afirmi{u i podr`e ideju jedinstve-
ne i autonomne Islamske zajed-
nice ~iji velikodostojnici i pred-
stavnici ne}e u~estvovati u poli-
ti~kom `ivotu, politi~kim kam-
panjama, niti }e se svrstavati uz

bilo koju politi~ku stranku, omo-
gu}i }e obostrano u~e{}e u vlasti
u sand`a~kim op{tinama, pra-
vljenjem novih koalicija ili pro{i-
rivanjem postoje}ih, {to }e biti
regulisano posebnim sporazu-
mom, koji }e biti saglasan ovoj
Deklaraciji, uspostavi}e u`u sa-
radnju i na nivou republi~ke vla-
sti, uklju~uju}i personalna i ka-
drovska re{enja, dogovori}e se o

eventualnoj podr{ci i zauzima-
nju zajedni~kih stavova o zako-
nima, uredbama, odlukama, de-
klaracijama, rezolucijama i dru-
gim aktima koje donosi Skup{ti-
na Srbije, Vlada i drugi dr`avni
organi, a kojima se na bilo koji
na~in tretiraju polo`aj i prava
Bo{njaka i Sand`aka. Implemen-
tacija ovog dokumenta je u nad-
le`nosti koordinacionog tela, ko-
je je sastavljeno od po tri pred-
stavnika obe partije.

Tre}e mirenje
SDA Sand`aka je od 2000. do

2008. godine imala apsolutnu
vlast u Novom Pazaru, a sada u
Sjenici i Tutinu. Ova partija od
1996. godine neprikosnoveno
vlada u op{tini Tutin. SDP od
2008. godine predvodi vlast u
Novom Pazaru. U prethodnim
godinama odnosi izme|u dve
najve}e bo{nja~ke partije bili su
optere}eni mnogobrojnim ne-
sporazumima i sukobima njiho-
vih pristalica. Od 2000. godine
obe partije su imale svoje narod-
ne poslanike, a njihovi lideri
Ugljanin i Ljaji}, od 2008. do

2014. godine bili su ministri u
Vladi Srbije.

Potpisivanje Deklaracije o
strate{kom partnerstvu je, u po-
slednjih sedam godina, tre}e po-
mirenje izme|u SDA i SDP. Prvi
put bilo je 2009. godine, kada je u
mirenju dvojice lidera posredo-
vao tada{nji ministar spoljnih
poslova Turske Ahmet Davuto-
glu. Neki su tada ocenili da je to
bilo istorijsko rukovanje Ugljani-
na i Ljaji}a uz ocenu da je uspo-
stavljanje mira izme|u SDA i
SDP proces. Drugi put, ove dve
partije su se mirile nakon lokal-
nih izbora 2012. godine kada su
formirali lokalnu vlast u Novom

Pazaru. Ta koalicija se raspala
posle osam meseci. Koalicija na-
pravljena u februaru 2013. godi-
ne i sada je na vlasti u Novom Pa-
zaru (SDP-SNS-SNP). Tre}e po-
mirenje, tek, pravi prve korake
ka stabilnosti.

Osniva~ SDP i predsednik
SDPS Rasim Ljaji} potvrdio je
medijima da su SDP i SDA {est
meseci razgovarale o tekstu spo-
razuma jer je to „u interesu poli-
ti~ke i ukupne stabilnosti u San-
d`aku i interes Srbije“. On je od-
bacio sve spekulacije da iza pot-
pisivanja dokumenta stoje  pred-
stavnici nekih zemalja „ve} je to
inicijativa predsednika op{tina u
Sand`aku“.

Gradski odbor LDP u Novom
Pazaru, u saop{tenju, ocenio je
da je sporazum „iskorak u pra-
vom smeru koji }e  doprineti de-
mokratizaciji dru{tva“. „Smatra-
mo da je izuzetno zna~ajno da se
dve zna~ajne politi~ke opcije u
Sand`aku uspostavile saradnju
jer je to bitno, ne samo za ovaj
grad, ve} i Sand`ak i dr`avu u ce-
lini. U narednom periodu svi
politi~ki akteri treba da poka`u
ozbiljnost i razumeju da razlike
koje nas razdvajaju nisu prepre-
ka na{em dijalogu i razumeva-
nju“, navodi se u saop{tenju
LDP za Novi Pazar. Izvr{ni di-
rektor nevladine organizacije
Urban-in Sead Biberovi} smatra
da ovaj dokument „ne bi smeo
biti za dnevnopoliti~ku upotre-
bu i partijske interese, ve} da tre-
ba da bude od op{teg interesa,
jer potpisivanje Deklaracije
predstavlja korak napred u nji-
hovoj saradnji“.

Lokalni parlament u Novom Pazaru 
usvojio bud`et za narednu godinu

Manje para 
u gradskoj kasi

Novi Pazar - Danas u Novom
Pazaru po~inje tradicionalni No-
vogodi{nji sajam. U hali „Pen-
dik“ u narednih pet dana bi}e po-
stavljeno 120 {tandova na kojima

}e izlagati {ezdesetak proizvo|a-
~a. Posetiocima }e biti ponu|ena
roba ~ije }e cene biti snì ene i do
70 odsto. Radno vreme sajma bi-
}e od 10 do 21 sat. S. N.

Novi Pazar - Novopazarci }e
u Novu godinu u}i bez estrade.
Gradska uprava je saop{tila da
zbog u{teda u bud`etu ne}e bi-
ti organizovan novogodi{nji
koncert na Trgu. Umesto estra-
de,  u toku je „Novogodi{nja re-
vija kulture“, koju realizuju ov-
da{nji Kulturni centar i Regio-
nalno pozori{te. Manifestacija
}e trajati do 29. decembra i u
okviru nje bi}e prikazani 3D fil-
movi, odr`an je koncert Frane
Lasi}e i bi}e odigrane ~etiri po-
zori{ne predstave. 

Na svim ovim predstavama
bi}e postavljene kutije za dobro-
voljne priloge i sav novac priku-
pljen na taj na~in bi}e usmeren
za pomo} najsiroma{nijim sta-

novnicima ovog grada. Novac
koji bi i{ao estradnim izvo|a~i-
ma, ovog puta, ide u humani-
tarne svrhe, Na inicijativu novo-
pazarskog gradona~elnika Ni-
hata Bi{evca, 73 mali{ana bez
roditeljskog staranja, od grad-
ske uprave, dobi}e po 10 hiljada
dinara. U gradu je postavljena
novogodi{nja dekoracija. Grad-
ski arhitekta Elvir Hamidovi}
ka`e da nije kupljeno ni{ta no-
vo. „Zbog u{tede u bud`etu, ni-
smo kupili ni{ta ove godine. Po-
stavili smo ono {to smo nabavi-
li pro{le i prethodnih godina.
Mi smo prethodnih godina na-
bavili dekorativnu led rasvetu,
koja manje tro{i a du`e traje“,
obja{njava  Hamidovi}. S. N. 

Po~inje ovogodi{nji sajam

Stara dekoracija 
za novo leto

Pomirile se SDP i SDA Sand`aka

Za dugoro~nu stabilnost Sand`aka

Zukorli} ih naterao
Na potpisivanje Deklaracije o strate{kom part-

nerstvu izme|u SDP i SDA blagonaklono ne gleda
opoziciona Bo{nja~ka demokratska zajednica San-
d`aka (BDZS). U prvim reakcijama ocenjuje se da je
to rezultat politike pomirenja koju zagovara lider
te partije Muamer Zukorli}, da je on svojim politi~-
kim anga`ovanjem „naterao Ugljanina i Ljaji}a da
se ujedine“. Portparol ove partije Edin \erlek oce-
nio je da je potpisivanje ovog dokumenta dokaz da

ove dve partije nemaju ideolo{kih razlika, jer su
„ujedinjene u razbijanju Islamske zajednice i poku-
{aju opstanka na politi~koj sceni, nakon {to je na-
rodni poslanik Muamer Zukorli} svojim anga`ma-
nom oja~ao BDZS direktnim ulaskom u politi~ku
arenu“, ali je i „dokazano da u Sand`aku postoje
samo dva politi~ka subjekta - BDZS kao autenti~ni
predstavnik Bo{njaka i SDA i SDP od kojih gra|ani
Sand`aka nisu videli nikakvo dobro“.   

Ugljanin: Da u svim sand`a~kim op{tinama
stvorimo stabilne skup{tinske ve}ine 

Ljaji}: Iza potpisivanja dokumenta 
ne stoje predstavnici stranih zemalja 

Sla|ana Novosel
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Nova ruka pomirenja:
Hasanovi} i Ugljanin



Sjeni~ka SO usvojila bud`et za 2017.

U op{tinskoj kasi
se o~ekuje skoro

900 miliona

petak, 23. decIV

Nova Varo{ - Op{tinski ve}nici
su nakon rasprave usvojili pred-
loge odluka o bud`etu op{tine
Nova Varo{ za 2017. godinu, lo-
kalnim komunalnim taksama,
lokalnom akcionom planu zapo-
{ljavanja, kao i izve{taja o radu i
planovima poslovanja javnih
preduze}a i ustanova. 

Najdu`a rasprava se o~ekiva-
no vodila o tome kako je kreiran
bud`et za narednu godinu i u
okviru njega raspore|ena sred-
stva po oblastima i programskim
aktivnostima. Ve}nici nisu imali
puno primedaba na nacrt po ko-
me }e se najzna~ajniji deo op{tin-
skog „kola~a“ od 704.000.000 di-
nara izdvojiti za infrastrukturu,
turizam, komunalne delatnosti,
agrar, sport, obrazovanje, socijal-
nu za{titu i kulturu. Nerado su,
me|utim, izglasali predlog ~elni-
ka lokalne vlasti da se sa pozicije
subvencija u poljoprivredi „ski-
nu“ tri miliona dinara za subven-
cionisanje Komunalnog preduze-
}a „3. septembar“. 

- Dr`ava je ograni~ila iznos
subvencija koje u slu~aju na{eg
bud`eta nisu mogle biti ve}e od

15,9 miliona dinara. Tu spadaju
omladinsko i ̀ ensko preduzetni-
{tvo, informisanje, deponija i kao
najve}a stavka poljoprivreda u
uznosu od 9,3 miliona dinara.
Zato smo jedino sa te pozicije
imali prostora da novac prera-
spodelimo sa subvencija u agraru
na Komunalno, kome, u interesu
gra|ana, moramo pomo}i da
prevazi|e probleme u poslova-
nju. Selo i poljoprivrednici ne}e

biti uskra}eni jer je ovde re~ samo
o subvencijama, koje putem kon-
kursa dodeljuje i dr`ava. Ulaga-
nje u seoska podru~ja su i izgrad-
nja vodovoda, puteva, pobolj{a-
nje energetske mre`e i mnogi
drugi projekti koje planiramo da
realizujemo tokom naredne go-
dine, objasnili su predsednik op-
{tine Radosav Vasiljevi} i njegov
zamenik Slavi{a Puri}, koji su, na
opasku pojedinih ~lanova Ve}a
da se komunalci moraju prilago-
diti tr`i{nim principima poslova-
nja izneli stav da se to u ovakvim
uslovima ne mo`e u potpunosti
od njih zahtevati jer im kao „om-
~a oko vrata“ vise nasle|eni vi{e-
milionski dugovi (uglavnom za
energente i struju), a da su im, sa
druge strane redukovane mogu}-
nosti da sa sada{njim delatnosti-

ma i aktuelnim cenovnikom
usluga ostvare dodatni profit. 

Ve}nici su imali i manje pri-
medbe na tarifu lokalnih komu-
nalnih taksi za narednu godinu,
koju su predlo`ile stru~ne slu`be.
Jednoglasna je odluka da se ka
Skup{tini uputi predlog za pove-
}anje cena taksi firmama koje se
bave delatnostima kablovske te-
levizije, snabdevanja elektri~nom
energijom - mini hidrocentrale,
pripremanja i poslu`ivanja hrane
i pi}a, drumskog prevoza tereta,
{umarskom i se~om drve}a, a ko-
je ostvaruju godi{nji prihod ve}i
od 50 miliona dinara. U nastavku
sednice, ve}nici su od direktora
odnosno ovla{}enih izvestilaca iz
TSC „Zlatar“, „Energije Zlatar
NV“, Doma kulture, Biblioteke
„Jovan Tomi}“, Deponije „Banji-
ca“ i JKP“ 3. septembar“ informi-
sani o radu ovih ustanova tokom
ove i planovima poslovanja u na-

rednoj godini, a usvojili su i pred-
log Lokalnog akcionog plana za-
po{ljavanja u 2017. kojim je pred-
vi|eno da putem razli~itih mera i
programa u ovu oblast bude ulo-
`eno 10.000.000 dinara. 

Prijepolje - Skup{tina op{tine
Prijepolje razmatra}e predlog Od-
luke o bud`etu op{tine za 2017.
godinu, u okviru predlo`enog
dnevnog reda za {estu sednicu,
koju je predsednica Stana Marko-
vi} zakazala za sutra u 10 sati. Pre-
ma predlogu, ukupan bud`et za
narednu godinu iznosi}e oko mi-
lijardu i 125 miliona dinara. 

Pre toga, odbornici }e razmo-
triti i predlog rebalansa bud`eta
za ovu godinu, jer se prihodi

umanjuju u odnosu na plan za
oko 20 miliona dinara, pre svega,
kako je obrazlo`eno, zbog zakon-
skog akta kojim je od 1. decem-
bra do{lo do ukidanja indirekt-
nog korisnika bud`eta JP Direk-
cija za izgradnju „Prijepolje“. Ta-
ko }e odbornici kroz prvu ta~ku
dnevnog reda dati i svoje mi{lje-
nje o predlogu Odluke o uskla|i-
vanju poslovanja Javnog predu-
ze}a za odr`avanje lokalnih pute-
va i javnih povr{ina „Prijepolje“,

odnosno predlogu da se osnuje
novo javno preduze}e koje }e
obavljati spomenute poslove. Bi-
}e donet i kadrovski plan za na-
rednu godinu prema kome }e se
pove}ati broj zaposlenih u Op-
{tinskoj upravi. Za o~ekivati je da
budu imenovani ~lanovi izborne
komisije op{tine u stalnom sasta-
vu, Dom kulture dobi}e nove ~la-
nove Nadzornog odbora, a bi}e
imenovani i novi ~lanovi {kolskih
odbora. I. H. D. 

Sjenica - Odbornici Skup-
{tine op{tine Sjenica nedavno
su usvojili bud`et za narednu
godinu od 898,5 miliona di-
nara. Od naplate poreza sje-
ni~ka op{tina o~ekuje 170 mi-
liona, a 560 miliona dinara
trebalo bi da stigne od tran-
sfernih sredstava Republike.

[to se ti~e rashodne strane
bud`eta, najve}i tro{ak od 119
miliona planiran je za socijal-
nu i de~iju za{tita, kao i zbri-
njavanje izbeglica. Za komu-
nalne delatnosti, za{titu ̀ ivot-
ne sredine, urbanizam i pro-
storno planiranje, iz bud`eta
grada bi}e izdvojeno 150, a
dva miliona za finansiranje
projekata u oblasti informisa-
nja. Za finansiranje projekata
udru`enja gra|ana izdvojeno

je osam miliona, a za sportske
klubove 10 miliona. Za usva-
janje Odluke o bud`etu glasa-
lo je 27 odbornika, dok su pro-
tiv bili odbornici Bo{nja~ke
demokratske zajednice San-
d`aka. Oni su zamerili {to pri-
likom sastavljanja bud`eta ni-
su razmatrani projekti koji su
bili ideje njihovih odbornika,
a na ranijim sednicima odbi-
jani njihovi predlozi dnevnog
reda. Na skup{tinskom zase-
danju usvojeno je i Deklaraci-
ja koja predvi|a zabranu, pro-
met i uzgoj genetski modifiko-
vanih proizvoda, ali i niz dru-
gih odluka kao {to su odluke o
organizaciji op{tinske uprave,
razre{enju i imenovanju ~la-
nova {kolskih odbora i Saveza
za bezbednost. S. D. 

Nakon subotnje maratonske sednice Skup{tine
op{tine Nova Varo{, koja je trajala punih 13 sati,
odbornici ve}ine, njih 15 (GG, DS, NS i SDP) usvojili
su bud`et za narednu godinu uz ocenu da je on raz-
vojni. U op{tinsku kasu bi tokom 2017. trebalo da
se slije oko 704 miliona dinara, a najve}i iznos sred-
stava opredeljen je za razvoj infrastrukture, turi-
zma, poljoprivrede, sporta i zapo{ljavanja. Pred-
sednik op{tine Radosav Vasiljevi} istakao je da }e
prioritet, ipak, biti na polju re{avanja problema vo-
dosnabdevanja na seoskom podru~ju, posebno u
bo`eti}kom kraju.

- Ovaj bud`et nema razvojni karakter jer je nedo-
pustivo mali iznos opredeljen za investicije. Sa druge

strane, nerealni planovi prihoda ne}e dovesti do kva-
litetnog izvr{enja bud`eta, smatra opozicioni lider Di-
mitrije Paunovi} (SNS). Ovu sednicu lokalnog parla-
menta obele`ile su, ina~e, ̀ u~ne rasprave vlasti i opo-
zicije po gotovo svakoj ta~ki dnevnog reda, na kojem
su se osim bud`eta, na{li i izve{taji javnih preduze}a i
ustanova i njihovi planovi poslovanja na narednu go-
dinu. Jedna od zna~ajnijih odluka bilo je imenovanje
nove direktorke Doma kulture Mihrije Had`i}, diplo-
mirane ekonomistkinje, koja je u „fotelju“ sela nakon
{to je dosada{nji v. d. Faruk Ibi{begovi} podneo ostav-
ku iz li~nih razloga. Njeno imenovanje podr`ali su i na-
prednjaci jer je Had`i}eva, kako su ustvrdili, ugledni
~lan SNS-a.

Op{tina Nova Varo{ usvojila bud`et za 2017. godinu od 704 miliona dinara

Sa poljoprivrede na 
komunalno preduze}e

Rade i vikendom: Prijepoljski odbornici

Sutra {esta sednica Skup{tine op{tine Prijepolje

Planiran bud`et 
od milijardu i 125 miliona

Odbornici usvojili bud`et

Bud`et usvojen na maratonskoj
sednici: Nova Varo{

Zaga|enje hroni~ni
problem: Pljevlja

Rozita Popovi}

Najvi{e polemike izazvao predlog gradskih
~elnika da se sa subvencija za agar „skinu“
tri miliona dinara za podr{ku u radu 
lokalnog Komunalnog preduze}a

Pljevlja - Ekolo{ke nevladine
organizacije organizova}e danas
u 12 sati i pet minuta na Trgu
13. jul u Pljevljima protestni
skup zbog enormnog zaga|enja
`ivotne sredine. Predsjednik
Ekolo{kog dru{tva „Breznica“
Milorad Mitrovi} kazao je Vije-

U Pljev



cembar 2016. V

Pljevlja - Zavi~ajni
muzej Pljevlja u saradnji
sa pljevaljskom Islam-
skom zajednicom i Isto-
rijskim institutom Uni-
verziteta Crne Gore, ne-
davno je, u foajeu Doma
vojske, priredio izlo`bu
„Umije}e islamske mini-
jature - Kuran Husein pa-
{e Boljanji}a iz XVI vije-
ka“. Na izlo`bi je predsta-
vljeno ~etrdesetak foto-
grafija reprezentativnih
stranica Kurana Husein
pa{e Boljanji}a, a kuriozi-
tet izlo`be je da je ovo re-
mek djelo islamske kali-
grafije prvi put izlo`eno
o~ima javnosti. 

O umjetnosti islamske kaligra-
fije govorila je orijentalistkinja dr
Dragana Kujovi}, istakav{i da je u
islamskoj kulturi kaligrafija sma-
trana za svetu umjetnost.“Svako
slovo mo`e da ima skriveno zna-
~enje, tako da „elif“, prvo slovo al-
fabeta, islamske mistike, simboli-
{e cjelokupnu mudrost mistici-
zma islama i Kurana, a za mnoge

„elif“ simbolizuje Boga“, kazala je
Kujovi} i podsjetila da je u islam-
skoj umjetnosti zabranjeno figu-
ralno predstavljanje, te da je or-
nament sredi{nji motiv u islam-
skoj umjetnosti. Kujovi} je ruko-
pis koji se ~uva u Husein pa{inoj
d`amiji u Pljevljima ocijenila kao
jedan od najljep{ih sa~uvanih
kod nas.

- Nastao je 987. godine po
Hid`ri, odnosno, 1579. godine,
iako se vrijeme njegove izra-
de procjenjuje na osnovu sa-
znanja o njegovom naru~io-
cu, vlasniku Husein pa{i.
Tekst je ispisan crnim masti-
lom u 13 redova na 233 lista.
Unutar teksta i na margina-
ma su 352 minijature ra|ene
na zlatnoj podlozi. Od ovih
ukrasa razlikuju se ta~ke u
obliku pozla}enog cvijeta i
minijature naj~e{}e u obliku
kruga, kruga sa linijama izvu-
~enim prema gore i donjim
trouglastim ukrasima ili cvi-
jetom u zelenoj, plavoj, crve-
noj i crnoj boji. Posebno su li-
jepo ukra{ene po~etne strani-
ce, nadahnuto ucrtani ukrasi
u zlatu i u prete`no plavoj bo-
ji, rekla je Kujovi}. Prepisiva~
i mjesto izrade rukopisa Ku-
rana Husein pa{e Boljanji}a
ostali su nepoznati zbog ne-
pa`ljive konzervacije koja je
uzrokovala i o{te}enje mno-
gih ukrasa na bordurama.

- Kako god, rukopis Kura-
na Husein pa{e Boljanji}a,

do{ao je do nas, da u povu~enim
linijama Bo`ijeg slova, do savr-
{enstva precizno ucrtanim zlat-
nim ta~kama, obojenim krugovi-
ma, stilizovanim cvjetovima svje-
do~i o vremenu kada su tekovine
islamskog umjetni~kog stvarala-
{tva nalazile prostor i protagoni-
ste i u na{im krajevima. Sli~nih
svjedo~anstava je u crnogorskim

muzejskim i arhivskim fondovi-
ma ostalo malo, zapravo nijedan
sa~uvan pisani trag islamskog
orijenta niti ima vi{evjekovnu
starost niti ukupnu kaligrafsku
umjetni~ku vrijednost i dragocje-
nost rukopisnog Kur’ana Husein
pa{e Boljanji}a, zaklju~ila je Ku-
jovi}.

Izlo`ba je obuhvatila repre-
zentativne stranice Kurana poku-
{avaju}i javnosti predstaviti lje-

potu rukopisa svetog teksta sta-
rog nekoliko vjekova. Direktor
pljevaljskog Zavi~ajnog muzeja,
dr Branko Banovi}, otvaraju}i iz-
lo`bu, kazao je da dobro organi-
zovana izlo`ba ima za cilj da osvi-
jetli jednu epohu.“Volio bih da
fokus stavimo na li~nost Husein
pa{e Boljani}a, koji je postavio
urbane temelje Pljevalja, tada{nje
Taslid`e. O zadu`bini Husein pa-
{e Boljani}a govorimo veoma ~e-
sto i njome se ponosimo. A ~esto
zapostavljamo ono {to je on u~i-
nio za razvoj Pljevalja. Svoj polo-
`aj Husein pa{a je iskoristio ubi-
jediv{i tada{njeg sultana Selima
Drugog da donese dvije odluke u
kojima le`i sr` razvoja Pljevalja
kao naprednog trgova~kog cen-
tra. On je ubijedio sultana da se
donese odluka po kojoj bi Pljevlja
bila oslobo|ena redovnih i van-
rednih nameta i da se jednom ne-
djeljno organizuje trgova~ki sa-
jam u Pljevljima. Tako|e, uticao
je na to da se sjedi{te sand`akata
iz Fo~e premjesti u Pljevlja 1576
godine“, istakao je Banovi}. On je
dodao da je Husein pa{ina d`a-
mija samo jedna od manifestaci-
ja mo}i koju je Husein - pa{a

imao, a da je rukopis koji se
~uva u njoj ~ak i mnogo zna-
~ajniji od same d`amije.

Ovaj primerak Kurana do
sada je vrlo mali broj posjeti-
laca Husein pa{ine d`amije
imao priliku zbog nemogu}-
nosti njegove adekvatne za-
{tite i ~uvanja i istovremeno
prezentovanja posjetiocima.
U ovoj d`amiji ka`u da im je
posljednjih godina obe}ava-
no da }e dobiti adekvatno po-
stolje sa staklenim zvonom
gdje postoji odgovaraju}a mi-
kroklima, kako bi se Kuran
~uvao, na na~in kako se ~uva-
ju eksponati po muzejima i
bibliotekama, me|utim od
toga do danas nije bilo ni{ta.
Izlo`ba u Domu vojske bi}e
otvorena do 26 decembra,
svakog dana od 10 do 18 ~a-
sova. Izlo`ba je organizovana
sredstvima Ministarstva kul-
ture Crne Gore iz Programa
za{tite i o~uvanja kulturnih
dobara za 2016. godinu.

J. Durgut

Ro`aje - Majke iz Ro`aja koje
su ostvarile pravo na naknadu
po osnovu ro|enja troje i vi{e
djece najavile su da }e se danas
okupiti ispred zgrade lokalne
Op{tine kako bi iskazale nezado-
voljstvo povodom najave da se
majkama smanje naknade za
oko 25 odsto. Vlada Crne Gore
nedavno je usvojila predloge iz-
mena i dopuna Zakona o zara-
dama zaposlenih u javnom sek-
toru i Zakona o socijalnoj i de~-
joj za{titi, kojima je predvi|eno
smanjenje zarada javnim funk-
cionerima i naknada za majke sa
troje i vi{e dece. O ovim prijedlo-
zima treba da se izjasne poslani-
ci Skup{tine Crne Gore, a, ukoli-
ko budu usvojeni, naknade za
ro|enje troje i vi{e djece bi}e
smanjene, te }e naknada koja je
do sada bila 336 evra ubudu}e
iznositi 264, a ona koja je bila
192 smanjuje se na 144 evra.

- Tim povodom pozivamo sve
majke iz Ro`aja, koje su ostvarile
ovo pravo da do|u u petak i sve
zajedno iska`emo nezadovolj-
stvo ovom odlukom, jer bi se
smanjivanjem naknadi za majke
udarilo na ̀ ivotni standard na{ih
porodica, koji je ina~e ugro`en,

navodi se u saop{tenju. Majke iz
Ro`aja smatraju da se smanjiva-
njem naknada kr{i zakon o soci-
jalnoj i dje~ijoj za{titi, koji je iz-
glasala Skup{tina Crne Gore, u
kojem je jasno nagla{eno kolika
je visina naknada. One se nadaju
da poslanici Bo{nja~ke stranke,
koja je bila me|u inicijatorima
usvajanja nadoknadi za pomo}
majkama. „Pozivamo poslanike
u Skup{tini Crne Gore, naro~ito
poslanike iz Bo{nja~ke partije,
Ervina Ibrahimovi}a i Ned`ada
Dre{evi}a, od kojih o~ekujemo
da }e podr`ati stav Op{tinskog
odbora Bo{nja~ke partije Bijelo
Polje i ne}e glasati protiv 5.000
majki Bo{njakinja sa Sjevera Cr-
ne Gore i njihovih porodica, da
se javno izjasne jesu li protiv svo-
jih sunarodnika ili ne?“, navodi
se u saop{tenju. One ka`u da }e
ovo opet biti najve}i udar na Ro-
`aje, kao i majke iz Ro`aja, zbog
~ega pozivaju i sve ostale sugra-
|ane, predstavnike politi~kih
partija koji su glasali u Skup{tini
Crne Gore za taj zakon, kao i
predstavnike nevladinih organi-
zacija da im se pridru`e na dana-
{njem protestu.

- Majke ne}e odustati od pro-

testa dok se god ne odustane od
namjere, da se majkama sma-
njuju naknade, zaklju~uju u sa-
op{tenju majke iz Ro`aja. Cen-
trala Bo{nja~ke stranke, koja je
deo vladaju}e koalicije na repu-
bli~kom nivou jo{ nije odlu~ila
da li }e podr`ati smanjenje na-
knadi za majke troje i vi{e djece,
ali se bjelopoljski odbor ove par-
tije tome usprotivio. 

Op{tinski odbor Bo{nja~ke
stranke Bijelo Polje apelovao je
na poslanike u Skup{tini Crne
Gore da ne podr`e predlog o iz-
mjenama i dopunama zakona o
socijalnoj i dje~joj za{titi, kojim
je predvi|eno smanjena nakna-
da za majke za troje i vi{e dje-
ce.“Poslije objavljivanja infor-
macije na{em odboru je pristi-
gao veliki broj poziva zabrinutih
gra|ana povodom takve odluke
Vlade i zato apelujemo na posla-
nike da ne podr`e predlo`ene iz-
mjene i dopune. Napominjemo
da su koautori zakona o nadok-
nada majkama sa troje i vi{e dje-
ce poslanici Bo{nja~ke stranke“,
saop{tava bjelopoljska BS. Oni
isti~u da pomenuta odluka naj-
vi{e poga|a majke sa sjevera Cr-
ne Gore. C. D.

Prezentacija Kurana iz 16. vijeka u Zavi~ajnom muzeju u Pljevljima 

Remek djelo 
islamske kaligrafije

Majke iz Ro`aja protive se mogu}em smanjenju nov~anih nadoknada 

Danas protest 
ispred Op{tine

„Vjerovatno veliki namet“
„Prozvani“ poslanik BS Ned`ad Dre{evi} u nedavnoj izjavi podgori~-

kim Vijestima nije precizirao kako }e glasati. On je ovom dnevnom li-
stu rekao da }e sa~ekati stav partije o tom pitanju, ali i da je iznos pred-
vi|en za naknade „vjerovatno veliki namet“.

Prvi put pred publikom izvan
d`amije: Izlo`ba u Domu vojske

Jedan od najljep{ih na ovim 
prostorima: Pretpostavlja se da
je ovaj rukopis Kurana iz 1579.

stima „da ni ove godine niko ni-
{ta ne preduzima da se ovakvo
stanje promijeni i da se neodgo-
vorni izvedu pred lice pravde za
zlo~ine koje su po~inili i koje jo{
uvijek ~ine prema gra|anima
Pljevalja“. 

Mitrovi} podsje}a da je pre-

ma Ustavu i zakonima dr`ava
du`na da svakom gra|aninu
omogu}i da ̀ ivi u zdravoj ̀ ivot-
noj sredini. „Jedino rje{enje za
Pljevlja je toplifikacija grada, a
enormno zaga|enje je jedan od
glavnih razloga za iseljavanje
stanovni{tva“, tvrdi Mitrovi}, a

prenosi podgori~ki dnevnik.
Pljevaljski ekolog tvrdi da je i na-
kon izmje{tanja mjerne stanice
iz Skerli}eve ulice na lokaciju
Gagovi}a imanje izmjerene vri-
jednosti PM 10 ~estica i po ne-
koliko puta prelaze dozvoljene
vrijednosti. C. D. 

vljima protest ekologa
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Nova Varo{ - U hotelu „Panorama“,
kao i u drugim turisti~kim objektima
na Zlataru, tokom novogodi{njih
praznika vrve}e kao u ko-
{nici. Za do~ek Nove
2017. ve}ina hotela,
motela i vila bi}e po-
punjeni, kapaciteti
su uglavnom ras-
prodani jo{ po~et-
kom decembra, a
najve}e intereso-
vanje vlada za tro-
dnevne odnosno
~etvorodnevne aran-
`mane. Jo{ ne{to malo
slobodnih mesta ima na
ve~e samog do~eka ~ija se cena
kre}e u rasponu od 2.800 do 3.700 di-
nara.

U „najlu|oj“ no}i i prvih dana ja-
nuara naredne godine u „Panorami“
o~ekuju vi{e od 250 gostiju, od kojih su
130 korisnici usluge uglavnom tro-
dnevnog aran`mana po ceni od 13.950
dinara po osobi. Njime su obuhva}ena
dva no}enja na bazi punog pansiona sa
do~ekom i reprizom. ^etvorodnevni
aran`man se ove godine prodavao po
ceni od 16.550 dinara. 

- Jo{ ne{to malo slobodnih mesta
imamo u restoranskom delu objekta
za sam do~ek, koji uz bogatu trpezu na
bazi {vedskog stola i odli~an muzi~ki
repertoar u izvo|enju prijepoljskog
„Stop benda“, ko{ta 2.800 dinara po
osobi, za reprizu je potrebno izdvojiti
2.500 dinara, a zajedno 5.300. Pored
sve~ane ve~ere, aperitiva i di`estiva, u

cenu su ura~unate i prikladne nagrade
na izboru za najveselije dru{tvo, ka`e

Rosa Jakovljevi}, direktorka
TSC-a i upraviteljka naj-

ve}eg hotela na Zla-
taru. Ona dodaje i

da su gosti tradi-
cionalni -
uglavnom za

praznike dolaze iz Crne Gore, Vojvodi-
ne i srpske prestonice. 

Ako je suditi po dosada ugovore-
nom bukingu, u „Panorami“ dobru
posetu o~ekuju sve do kraja februara.
„Spremno smo do~ekali zimsku sezo-
nu. Za kratko vreme je renovirano i
„osve`eno“ 26 soba na drugom spratu
, {to sa onima na prvom ~ini ukupni

kapacitet od oko 130 kreveta. Pri kraju
su i radovi na sanaciji hotelskog baze-
na koji }e u funkciju biti pu{ten za de-
setak dana. Prodaja i rezervacije za
„{pic“ sezone idu dobro, a be-
ri}etnu posetu najavlju-
je grupa od oko 120
dece iz Valjeva i
Novog Sada ko-

ja }e u hotelu boraviti od 24. do 30. de-
cembra“, isti~e Jakovljevi}. Ona podse-
}a da je „Panorama“ konkurentna sa
cenama sme{taja - pun pansion u dvo-
krevetnoj sobi ko{ta 2.935 dinara po

osobi, a u jednokrevetnoj 3.535
dinara. Za polupansion je po-

trebno izdvojiti od 2.535
do 3.135 dinara u zavi-
snosti da li je re~ o dvo-
krevetnoj odnosno jed-
nokrevetnoj sobi. No}e-
nje sa doru~kom iznosi
1.935 odnosno 2.585 di-

nara, dok je po cenovniku
koji va`i od pre dva dana,

formirana jedinstvena cena za
penzionere -2.145 dinara po osobi

na bazi punog pansiona. 
Bogate sadr`aje tokom novogodi-

{njih praznika gostima nudi i ve}ina
ostalih hotela, motela, vila na Zlataru,
kao i ugostiteljskih objekata u samom
gradu. Za provod u najlu|oj no}i u ho-
telu „Zlatarski biseri“, koji raspola`e sa
sme{tajnim kapacitetom od 70 kreve-
ta, potrebno je izdvojiti 3.200 dinara po
osobi, sa reprizom 2.400 dinara. Ve~e-
ra je na bazi {vedskog stola sa dva pi}a,
uz bogat i kvalitetan muzi~ki program.
Najlu|a no} u „Vila Jeleni“ ko{ta 30
evra po osobi, dok hotel „Jezero“ u sa-
mom gradu do~ek Nove 2017. organi-
zuje po ceni od 2.700 dinara po osobi.
Nova Godina proslavi}e se i u ve}ini lo-
kalnih kafi}a. Cenovnik varira, a cena
ulaznice ne}e biti jeftinija od pet evra
po osobi. 

R. Popovi}

Nova Varo{ - ^im vremenske
prilike budu dozvolile, neimari
doma}e gra|evinske firme
„GMG gradnja“ po~e}e radove
na kompletnoj rekonstrukciji
krova i potkrovlja zgrade Bibli-
oteke „Jovan Tomi}“ u centru
Nove Varo{i. Investicija je
ukupno vredna 5,7 miliona di-
nara, a finansiraju je Ministar-
stvo kulture i Op{tina Nova Va-
ro{. Nakon nedavnog okon~a-
nja tenderske procedure za iz-
bor izvo|a~a radova, ovih dana
potpisan je i ugovor o sanaciji
krovnog pokriva~a zgrade pod
za{titom dr`ave, podignute po-
~etkom 20. veka, a renovirane
pre 16 godina. 

- O~ekujemo da }e radovi po-
~eti ~im vremenske prilike to
budu dozvolile, najverovatnije
po~etkom prole}a. Rok za nji-
hov zavr{etak je kraj maja. Sred-
stva su obezbedili resorno Mini-
starstvo, koje je za ovu namenu
izdvojilo 4.000.000 dinara, i lo-
kalna samouprava koja }e pro-
jekat podr`ati sa oko 1,7 milio-
na dinara, ka`e direktorka Bibli-
oteke Milana Jeli}. On podse}a
da }e realizacijom ove investici-
je kona~no biti za{ti}en knji`ni
fond od oko 38.000 knjiga koji je
godinama unazad ugro`en zbog
proki{njavanja krovnog pokri-
va~a. Za njegovu sanaciju do le-
tos nije bilo novca ni iz op{tin-

ske kase, ni od donatora, te su se
bibliotekari dovijali kako su
znali i umeli - uglavnom potura-
ju}i lavore, kante i najlone. De-
`urali su ~ak i no}u kako tokom
obilnijih padavina voda ne bi
u{la u instalacije. 

Novovaro{ka Biblioteka je
sredstva Ministarstva kulture
dobila jo{ po~etkom juna i to
na konkursu za sufinansiranje
projekata na polju istra`ivanja,
za{tite i obnove nepokretnog
kulturnog nasle|a u Republici
Srbiji. Veliki doprinos u obez-
be|ivanju novca iz dr`avne ka-
se pru`ila je tada{nja direktor-
ka Nera ̂ ovi}, nakon ~ije smr-
ti je projekat privremeno zau-
stavljen. Dolaskom nove direk-
torke i zahvaljuju}i finansijskoj
podr{ci lokalne samouprave
posao }e na prole}e kona~no
biti zavr{en, a Biblioteka zabli-
stati u punom sjaju. Biblioteka,
ina~e, kao samostalna ustano-
va deluje od po~etka oktobra
2003. godine, a mesec dana ka-
snije sme{tena je zgradu u Ka-
ra|or|evoj ulici u centru gra-
da. Sagra|ena je davne 1908.
godine sa potrebe dr`avne
uprave tada{njeg otomanskog
carstva, a kao vredan spome-
nik narodnog graditeljstva na-
lazi se pod za{titom dr`ave i je-
dan je od najlep{ih arhitekton-
skih zdanja u gradu na padina-
ma Zlatara. R. P. 

Nova Varo{ - Dr`avni sekretar u Mi-
nistarstvu za rad, zapo{ljavanje, bora~-
ka i socijalna pitanja Zaim Red`epovi}
posetio je pre nekoliko dana op{tinski
Centar za socijalni rad u Novoj Varo{i
i sa direktorkom Jelenom Lekovi} raz-
govarao o aktuelnoj socioekonomskoj
situaciji u op{tini, mogu}nostima za
efikasnije re{avanje problema materi-
jalno ugro`enog stanovni{tva, kao i
mehanizmima za uspostavljanje jo{
~vr{}e saradnje ove ustanove i dr`ave. 

- Raduje ~injenica da pored te{kih
uslova ̀ ivota, nepovoljne demografske
situacije, prili~nog broja korisnika ko-
ji su te{ko dostupni zbog razu|enosti
terena postoje ljudi koji dobro rade
svoj posao. Centar za socijalni rad u
Novoj Varo{i je prema svim pokazate-
ljima ostvario zna~ajne rezultate u ra-
du i zato smo danas razgovarali o to-

me kako da kao resorno ministarstvo
pomognemo da se on jo{ vi{e unapre-
di, rekao je u izjavi medijima nakon
sastanka Zaim Red`epovi}. Direktor-
ka Centra Jelena Lekovi} istakla je da
su sa dr`avnim sekretarom definisane
dalje smernice u budu}oj saradnji, sa
posebnim akcentom na brigu o stari-
ma kao najproblemati~nijim segmen-
tu socijalne za{tite na teritoriji novova-
ro{ke op{tine.

- U proteklih nekoliko godina ima-

li smo izuzetnu saradnju sa resornim
Ministarstvom i na podr{ku ra~una-
mo i u perspektivi, dodala je Lekovi}.
Red`epovi} je, ina~e, pro{le sedmice
obi{ao i op{tine Prijepolje i Priboj sa
ciljem da se informi{e o tamo{njim so-
cijalnim prilikama odnosno potreba-
ma materijalno ugro`enog stanovni-
{tva. R. P. 

Dogovorena ~vr{}a saradnja: Sa
sastanka u Centru za socijalni rad

Dr`avni sekretar u Ministarstvu rada Zaim Red`epovi}
posetio op{tinski Centar za socijalni rad u Novoj Varo{i 

Prioritet briga o starima 
Potpisan ugovor o rekonstrukciji krova na zgradi Biblioteke u Novoj Varo{i 

Radovi vredni 5,7 miliona dinara 

Uskoro u novom ruhu: Zgrada
Gradske biblioteke u centru grada

Za novogodi{nje praznike u objektima na Zlataru 

Rasprodani aran`mani 

Najve}e 
interesovanje 
za trodnevne
aran`mane

Cene do~eka 
od 2.800 do 

3.700 dinara

Spremno do~ekuju goste:
Hotel „Panorama“



Novi Pazar - Ko se jo{ boji Novog Pa-
zara u Pazaru? Odgovor na ovo fudbal-
sko pitanje je prost - niko. Da Crvena
zvezda i Vojvodina odnesu bodove sa
Gradskog stadiona   je ne{to {to se i ra-
nije ~esto doga|alo, ali da se bez muke
ovajde i odu ku}i pevaju}i, uz sve nji-
hovo uva`avanje: Rad, Mladost, Spar-
tak, Napredak, Javor i Borac, ravno je
~udu. Od 11 utakmica u Novom Paza-
ru osam je izgubljenih. Nered u klubu
i nered u ekipi uneredio je u potpuno-
sti jednu lepu fudbalsku pri~u. Olako

se do{lo u komi~nu situaciju, Pazar je
u fudbalskoj eliti Srbije, a kao da nije.
Od Novog Pazara ostalo je samo zvu~-
no ime. Ono, nije nemogu}e da se desi
kakva vratolomija i ne bi bilo prvi put,
pa da plavo - beli na prole}e presko~e
sve te{ko}e i dva konkurenta u bici za
opstanak, ali... 

Trenutak je takav da vi{e nema
razmimoila`enja izme|u optimista i
pesimista i jedni i drugi ne vide po-
stojanje superliga{ke budu}nosti klu-
ba u okolnostima kakve jesu. Aktuel-
no stanje realan navija~ obja{njava
kroz urbane pri~e u kojima   istine
ima najvi{e. Jedna od njih je i ova -
Da sad FSS organizuje nagradnu igru
u kojoj }e glavni dobitak biti PLUS
DESET BODOVA i da sre}nik kome
}e oni dopasti bude Novi Pazar, ni to
ga ne bi pomoglo da se izvu~e iz ago-
nije. A je li re~ o po~etku ili kraju ago-
nije i na to pitanje }e se na odgovor
jo{ izvesno vreme popri~ekati. Pro-

sto, klima u klubu je takva da se sti~e
utisak da ni sa nagradnim bodovima
i svim mogu}im darovima s neba, ov-
de pomo}i nema. Kao da je negde i na
nekom mestu odlu~no re~eno - Bili
smo dovoljno dugo deo fudbalske eli-
te, videli kako ona izgleda, sad }emo
natrag u na{u vi{egodi{nju bazu, u

kojoj 8/11 vi{e nikad ne mo`e da nam
se dogodi.

Istorija novopazarskog superliga-
{kog fudbala je jedna pobeda nad Cr-
venom zvezdom, peto mesto pre dve
sezone i jo{ niz lepih pri~a, ali u toj isto-
riji va`no mesto zauzimaju i d`okeri.
Prilikom prve podele superliga{kih ka-
rata Novom Pazaru je uporno{}u poje-
dinaca i nizom sre}nih okolnosti pode-
ljeno vi{e d`oker karata nego {to ih
ima u standardnom {pilu. Svaki od
njih imao je svoje ime - BASK, Hajduk
iz Kule, Milorad Kosanovi}... Kako je
to karta za kojom se pose`e kad ne po-
stoji nijedan drugi izlaz iz komplikova-
ne situacije, a ne i kad treba i kad ne
treba, s njom se moralo pa`ljivo ruko-
vati. Gradska kasa vi{e nije, i te{ko da
}e biti, pa i da to ̀ eli, d`oker. Ostaje na-
da da postoji neki Supermen ili Bet-
men u ~ijem planu akcija stoji da je red
do{ao na misiju - spa{avanje davljeni-
ka iz agonije. U tom slu~aju ne postoji
ni{ta {to je nemogu}e.

Kud je sve lo{e da ne mo`e lo{ije biti
tu do|e i vest da na{i fudbalski organi
sumnjaju da je me~ izme|u Novog Pa-
zara i Spartaka, odigran 4. decembra na
Gradskom stadionu, unapred re ìran od
strane pojedinih fudbalera plavo - belih.
Navija~i }e na to dodati - eh da je samo
taj jedan. Podsetimo se, od 2:0 za plavo
- bele do{lo se do 2:4 u korist Suboti~a-
na. U Srbiji ni istina nije dokaziva, a ka-
moli sumnja. Posebno ne kad se za glav-
ni argument sumnje uzimaju saznanja
{tampanih medija da su se pojedini fud-

baleri Novog Pazara javno na dru{tve-
nim mre`ama hvalili dobrim kladioni-
~arskim ulovom, ba{ na tom me~u. Ret-
ki su oni kojima ova materija nije pozna-
ta, ali za one kojima ni{ta nije jasno, sle-
di napomena. Sumnja se da su odre|eni
fudbaleri Pazara na svom kladioni~ar-
skom tiketu odigrali prelaz iz 1-2. Na taj
na~in naplatili su ono {to mesecima ni-

su mogli, a pripadalo im je, usled finan-
sijskog kolapsa u kojem se klub na{ao.

Za neupu}ene to je jedna od najte-
`e pogodivih kombinacija u celokup-
noj kladioni~arskoj ponudi, koja ovi-
sno o ulogu donosi astronomske do-
bitke. Zna~i, da biste ostvarili dobitak
potrebno je da utakmica na koju ste se
kladili u prvom poluvremenu zavr{i
vo|stvom doma}ina, a da na kraju me-
~a pobedi gost. Tako je i bilo - 2:4 (2:1).
Rezultat je tu, on daje osnov za sum-
nju, ali sme{no deluje re~enica iz {tam-

panih medija u kojoj se navodi hvalisa-
nje igra~a - prognozera putem dru{tve-
nih mre`a. Ako su ti statusi sa Fejsbu-
ka, Tvitera ili Instagrama u me|uvre-
menu obrisani, prosto je nemogu}e da
ih niko nije video, vrlo verovatno i sni-
mio. Ne, pri~a je pu{tena u javnost i tu
se stalo. Uostalom, kao i u silnim slu-
~ajevima, kada su se sumnji~ili Crvena

zvezda i Partizan. Gospodo, D`ulijan
Asan` je zauzet drugim problemima,
ovaj vam sigurno ne}e re{iti. A kad je
to nekom i bilo u interesu. Na{ fudbal
se decenijama dr`i jedne te iste devize
- Bila jednom i samo jedan dan pri~a
kojom se gora zatrese, a po starom do-
brom obi~aju rodi se mi{! Pretpostavi-
mo i da se doka`e da je neko od igra~a
Novog Pazara uplatio novac na spornu
utakmicu, treba li ili ne da pretposta-
vljamo da }e name{taljka dobiti sudski
epilog. Naravno, ne}e.
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Prvoslav Le{evi}

Novi Pazar na zimsku pauzu oti{ao kao ubedljivo najslabiji tim Superlige

D`oker je jedini spas

Superliga - jesenji deo 
prvenstva 2016/17
1. Crvenazvezda 21 17 3 1 51:18 54
2. Partizan 21 15 3 3 39:13 48
3. Vojvodina 21 14 3 4 36:14 45
4. Napredak 21 10 5 6 24:18 35
5. Mladost 21 10 4 7 26:22 34
6. Javor 21 8 8 5 24:26 32
7. Radni~kiNi{ 21 8 6 7 26:26 30
8. Spartak 21 8 6 7 30:31 29
9. Vo`dovac 21 8 3 10 21:28 27
10. Rad 21 6 6 9 17:25 24
11. Metalac 21 5 7 9 16:20 22
12. ^ukari~ki 21 5 5 11 22:32 20
13. Radnik 21 5 5 11 18:28 20
14. Ba~ka 21 5 13 13 13:24 18
15. Borac 21 3 6 12 18:32 15
16. NOVIPAZAR 21 3 3 15 17:41 12

Alivodi}evih sedam golova
Novi Pazar je postigao 17 golova na 21 utakmici. Jedino je Ba~ka neefikasnija

od plavo - belih (13). Najbolji strelac tima je Enver Alivodi} sa sedam golova, Anes
Ru{evi} je postigao ~etiri, po dva gola dali su Anid Travan~i} i Nikola Dimitrijevi}, a
po jedan Milo{ Tintor i Irfan Vusljanin.

Nespremni i nekvalitetni
Komentari{u}i poslednje mesto na tabeli, kapiten Novog Pazara Enver Alivodi}

je rekao da to nije iznena|enje po{to su igra~i bili fizi~ki nespremni i nedovoljno
kvalitetni za takmi~enje u elitnom rangu. „Tim nije pro{ao pripreme, pa nismo bi-
li spremni. Istina nekada boli, ali ova ekipa nije imala kvalitet. ^injenica je smo
imali sedam bodova posle prve tri utakmice, a onda je usledio totalni pad. Najpre
nisam znao da li se radi o manjku kvaliteta ili nesre}i, ali rezultati su pokazali koji
su realni dometi ovog tima“, ocenio je Alivodi}.

Na redu je Paok
Novi Pazar - Sjajno! Velika pobeda, veliki rezultat

Novog Pazara. Preokretom je pobe|ena Omonija u Ni-
koziji i na taj na~in ostvaren je najve}i uspeh u istoriji
novopazarskog sporta. U 2. kolu odbojka{kog CEV ku-
pa, Omonija - Novi Pazar 2:3 (25:19, 25:22, 21:25,
23:25, 13:15). 

Odli~an nastup imali su Irfan Hamzagi} (18 poena) i
Sre}ko Risti} (13), ali i Hamza Zatri} (10), ~ijim ulaskom u
igru je utakmica dobila ritam kakav je Novom Pazaru bio
potreban. Najefikasniji igra~ me~a bio je Brazilac u redovi-

ma Omonije, Rodrigo Leandro (21). Kapiten ekipe, Hamza
Zatri} po povratku u Novi Pazar sijao je od zadovoljstva.
„Kad smo u drugom setu u{li u egal igru vratio nam se op-
timizam i vi{e ni{ta nije moglo da nas zaustavi na putu do
trijumfa. Ovo je ogroman uspeh, jer smo iz daljeg takmi~e-
nja eliminisali klub koji je na Kipru ono {to su Crvena zve-
zda i Vojvodina kod nas“, rekao je Zatri}. Novopazarci na-
stavljaju takmi~enje u {esnaestini finala CEV kupa dvome-
~om sa Paokom. Prva utakmica igra}e se u Pendiku 4. ili 5.
januara, revan{ je u Solunu 19. januara. P. L. 

Niko nije o~ekivao dno tabele: Novi
Pazar pred po~etak ove sezone
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki 

vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 

44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Bolji od Ribnice
Novi Pazar - U duelu dva tima ko-
ja pretenduju na najvi{i plasman,
odbojka{i Novog Pazara iza{li su
kao pobednici nad Ribnicom u
Kraljevu. Ribnica - Novi Pazar 2:3
(15:25, 25:23, 17:25, 25:20,
8:15).

Kragujevac 
slavio u Pendiku
Novi Pazar - Posle pobede u 12.
kolu Prve regionalne lige, Ub - No-
vi Pazar 60:87 (15:19, 17:25,
16:18, 12:25), u velikom derbiju
13. kola, odigranom u Pendiku,
bodovi su pripali Kragujev~anima,
Novi Pazar - Radni~ki 58:62
(11:25, 17:16, 15:10, 15:11).
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Gra|evinski radovi na Domu za stare u Pljevljima pri kraju

Zavr{etak se o~ekuje 
novembra 2017.

Slede unutra{nji i radovi na
instalacijama: Dom za stare

Tutin - Nakon oktobarskih popla-
va u Tutinu po~elo je ~i{}enje korita
reke Vidrenjak, na deonici prema
Mehovom kr{u, kao i pro{irivanje
kriti~nih ta~aka. Nadzorni organ u lo-
kalnoj samoupravi Samir Baki} rekao
je radiju Sto plus da je nakon niza od-

luka koje su donete na sednicama
Kriznog {taba po~ela realizacija regu-
lacije korita ove reke. „Te{ka mehani-
zacija je na terenu i ubrzano se radi na
ra{~i{}avanju velikih koli~ina sme}a i
otpada koji je nanet tokom nedavnih
poplava. Korito }e biti pro{ireno na

najkriti~nijim ta~kama, {to }e nada-
mo se spre~iti novo izlivanje reke“, re-
kao je Baki}. Tokom naredne godine
je planirano ure|enje i pro{irenje
kompletnog korita reke Vidrenjak sa
svojim pritokama, za {ta }e biti odvo-
jena sredstva u bud`etu. S. D. 

Posle oktobarskih poplava u Tutinu

^i{}enje reke Vidrenjak

Berane - Ministar rada i socijalnog
staranja Kemal Puri{i} i direktor Di-
rekcije za javne radove Milan Marti-
novi} potpisali su ugovor s konzorci-
jumom Eurozox, o izgradnji 94 stana
u Beranama koji }e biti namijenjeni
raseljenim i izbjeglim osobama. Iz
Ministarstva saop{tavaju da vrijed-

nost projekta“ iznosi 3,99 miliona
evra od ~ega su donatorska sredstva
3,57 miliona evra. Ovim projektom
bi}e zatvorena dva kolektivna centra,
Rude{ 1 i Rude{ 2. Potpisan je grant
sporazum sa Razvojnom bankom
Savjeta Evrope. „Zavr{en je glavni
gra|evinski projekat sa revizijom, a

od strane Op{tine Berane izdata je
gra|evinska dozvola. Planirani rok za
izgradnju 94 stambene jedinice je 18
mjeseci“, zaklju~uje se u saop{tenju.
Procenjuje se da u Crnoj Gori `ivi
74.000 izbjeglih i interno raseljenih
nakon sukoba 1991-1995 na prosto-
ru biv{e Jugoslavije. C. D. 

Ministarstvo rada i socijalnog staranja Crne Gore

U Beranama se grade 94 stana 

Pljevlja - Grubi gra|evinski radovi na izgradnji
objekta za stara lica u Pljevljima u zavr{noj su fazi,
tehni~ki rukovodilac na objektu An|elko Miljevi}
o~ekuje da }e biti zavr{eni do kraja ove nedelje.
Objekat je pokriven, preostali limarski radovi na
krovu su u zavr{noj fazi.

Miljkovi} ka`e da su uzete mjere za fasadnu sto-
lariju koja je u fazi radioni~ke izrade i da uskoro
o~ekuje po~etak radova na vodovodnoj, kanaliza-

cionoj i elektro mre`i. Prema njegovim rije~ima, u
projektu ima par nedefinisanih stavki oko elektro
instalacija, koje }e se vjerovatno u hodu rje{avati.
Ura|ene su pripreme za polaganje perforiranih
drena`nih cijevi, po stizanju drena`nog materijala
radovi }e biti zavr{eni za par dana.

- Ako ne bude problema za izolaterima, ovih da-
na bi trebalo da po~nu sa zasipanjem zemljom oko
objekta do kote dna {ahte za tehnolo{ku i atmos-

fersku kanalizaciju. Niske temperature nam nisu
smetale, jer su betonerski radovi uglavnom zavr{e-
ni a ina~e u malter i beton dodavali smo aditive, is-
ti~e Miljevi}. Izgradnja objekta za stara lica po~ela
je krajem maja ove godine i bi}e zavr{ena krajem
novembra 2017. Objekat ima oko 3000 metara
kvadratnih na pet eta`a, podrum, prizemlje i tri
sprata. Izvo|a~ radova je konzorcijum LG Gradnja
DOO iz Nik{i}a. J. D. 


